
PROTOKÓŁ 

z obrad XI Sesji Rady Gminy Łabowa 
w dniu 16 października 2015 r. 

W sesji udział biorą: 

- Radni wg. listy obecności załączonej do protokołu, 

- Wójt Gminy - Pan Marek Janczak, 
- Sekretarz Gminy - Pan Krzysztof Setlak 
- Skarbnik Gminy - Pani Mirosława Nykaza, 
- Kierownik GPL - Pani Kazimiera Juszyńska, 
- Kierownik OSD - Pani Grażyna Sekuła, 

- Referent - Pani Marta Smyda, 

Ad. 1 Otwarcie sesji. 

Obrady XI Sesji Rady Gminy Łabowa VII kadencji /2014-2018 I otworzył o godz. 13- tej 
Pan Krzysztof Skraba Przewodniczący Rady Gminy. 

Na ustawową liczbę 15 radnych w posiedzeniu w dniu 16 października 2015 r . uczestniczyło 
13 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Skraba Krzysztof przedstawia porządek obrad obejmujący : 

I .Otwarcie sesj i. 
2.Przyjęcie porządku obrad. 
3 .Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie : 
- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr III/17/2014 
Rady Gminy Łabowa z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Łabowa, 

- zmiany budżetu oraz zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok, 
- ustalenia stawek podatku od środków transportowych, 
- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
- określenia stawek opłaty targowej , 
- określenia wzorów formularzy do podatku rolnego, podatku leśnego oraz podatku 

od nieruchomości, 

- przydzi ału drewna z lasów gminnych, 
- wysokości stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
- budowy i refundacji przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Łabowa, 
- wyrażenia zgody na przystąpienie do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji dla 
Gminy Łabowa na lata 2015 - 2022, 

- zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Łabowa, 

5. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Dyskusja i wolne wnioski. 
8. Zakończenie obrad. 
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Przed przystąpieniem do głosowania porządku obrad zabiera głos Pan Wójt i prosi o 
wykreślenie z porządku obrad uchwał podatkowych z uwagi na brak podstawy prawnej, oraz 
uchwały dotyczącej wysokości stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi do 
czasu rozstrzygnięcia przetargu. 

Przewodniczący pyta czy Radni zgłaszają uwagi lub inne propozycje do przedstawionego 
porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono, więc przedstawia porządek obrad po wykreśleniu tych uchwał, a 
następnie poddaje go pod głosowanie w wyniku, którego zostaje przyjęty 13 głosami za. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Przed przyjęciem protokołu z X Nadzwyczajnej sesji Rady Gminy z dnia 13 sierpnia 2015 r. 
Przewodniczący Pan Krzysztof Skraba pyta czy Państwo Radni zgłaszają uwagi do protokołu, 

który był do wglądu w Biurze Rady. 

Uwag nie zgłoszono, więc poddaje protokół pod głosowanie w wyniku, którego zostaje 
przyjęty 12 głosami za, przy 1 wstrzymującym się od głosu. 

Ad.4 Podjecie uchwał w sprawie: 

- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr 
ITI/17/2014 Rady Gminy Łabowa z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Skarbnik Gminy Pani Mirosława Nykaza. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 13 głosów za podjęła uchwałę Nr XI/71/2015. 

- zmiany budżetu oraz zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Skarbnik Gminy Pani Mirosława Nykaza. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 13 głosów za, podjęła uchwałę Nr XI/72/2015. 

- przydziału drewna z lasów gminnych, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Wójt Gminy informując, że Pani Barbara 
Gajewska - Łoboda zwróciła się z prośbą o przydział drewna na odbudowę zniszczonego w 
wyniku pożaru zakładu stolarskiego znajdującego się w Roztoce Wielkiej . 

Po dyskusji zaproponowano i jednogłośnie ustalono przydzielić na ten cel 20 m3 drewna. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 13 głosów za podjęła uchwałę Nr XI/73/2015. 
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- budowy i refundacji przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Łabowa, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Pani Sekuła Grażyna Kierownik OSD 
informując, że jest to dla tych gdzie ekonomicznie uzasadnione jest prowadzenie kanalizacji. 
Następnie Rada Gminy w głosowaniu 13 głosów za podjęła uchwałę Nr XI/74/2015. 

- wyrażenia zgody na przystąpienie do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji 
dla Gminy Łabowa na lata 2015- 2022, 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Skraba pyta czy są pytania lub uwagi do 
powyższej uchwały. 

Pani Maria Stopka pyta kto opracuje, jak będą wyglądały konsultacje, czy zadania nie ujęte w 
programie będą mogły być finansowane z Unii Europejskiej, jak będzie wyglądał cały ten 
proces. 

Odpowiedzi na pytania udziela Sekretarz Gminy Pan Krzysztof Setlak informując, że 
opracowaniem Lokalnego Programu Rewitalizacji zajmie się firma zewnętrzna, objęte 
zostanie 20 % gminy, gdzie zamieszkuje nie więcej jak 30 % mieszkańców, do 
przeprowadzenia konsultacji zostanie powołany zespół. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 13 głosów za podjęła uchwałę Nr Xl/75/2015. 

- zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Łabowa, 

Pani Maria Stopka do powyższej uchwały wniosła kilka istotnych wniosków i uwag, które 
zostały naniesione w uchwale. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 13 głosów za podjęła uchwałę Nr XI/76/2015. 

Ad. 5 Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

Pan Wójt informuje, że: 
- po 10 miesiącach i 16 dniach po zakończeniu kanalizacji otrzymaliśmy zwrot środków, 
- obecnie zajmujemy się projektowaniem kanalizacji w Nowej Wsi i Maciejowej , 
- w trakcie realizacji jest przebudowa oświetlenia we wsi Krzyżówka, 
- przygotowujemy się do konstrukcji budżetu na rok przyszły i już wiemy, że subwencja 
oświatowa będzie o 200 tyś. zł mniejsza niż na ten rok. 

Ad. 6 Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Marcin Mróz pyta jakie są plany na pomieszczenia w banku. 

Pan Wójt informuje, że na dzień dzisiejszy jeszcze nie została wypowiedziana umowa na te 
pomieszczenia, które są trudno dostępne i nie będziemy je nikomu wynajmować, może będzie 
musiała powstać nowa komórka, która będzie się musiała zająć kanalizacją. 

Pan Ormanty Józef prosi o podsypanie poboczy od kaplicy bo dalej nic nie zostało zrobione. 

Pani Maria Stopka zgłasza aby na następną sesją przygotować projekt nowych diet dla 
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radnych i sołtysów. 

Pan Aleksander Sołtys uważa, że diety radnych i sołtysów w naszej gminie są wystarczające. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Skraba zgłoszony wniosek przez Panią Marię 
Stopka poddaje pod głosowanie, w wyniku, którego zostaje on przyjęty 7 głosami za, przy 6 
głosach wstrzymujących się. 

Pan Roman Banach zgłasza aby dokonać wycięcia krzaków wzdłuż drogi do Kotowa. 

Pan Jan Gawęcki prosi o wykonanie wiaty przystankowej. 

Pani Kłębczyk Teresa zgłasza, aby lampy oświetlenia ulicznego były zapalane wcześniej , 
ponadto zgłasza aby dokonać naprawy mostu koło Pani Kłębczyk Anny. 

Ad. 7 Wolne wnioski i dyskusja. 

Pan Krzysztof Stopka zgłasza, że na drodze gminnej obok stacj i paliw w Nowej Wsi na 
przejeździe kręgi się zapadły. 

Na osiedlu pomiędzy Panem Słaby a Panią Araźny jest kawałek działki gminnej i 
mieszkańcy a zarazem użytkownicy tej drogi proszą aby zrobić tam plac do zawracania. 

Ponadto w imieniu również mieszkańców osiedla korzystających z wody ze zbiornika 
wodnego proszą o rozwiązanie ich problemu oraz pytają czy nie można by im zrobić studnię 
głębinową. 

Pan Wójt informuje, że z tym problemem mieszkańcy byli i zostali poinformowani aby 
założyli sobie spółkę. 

Zgłasza również, aby w budżecie na rok przyszły zabezpieczyć środki na zakup siatki na 
boisko szkolne. 

Zabierając głos Pan Wójt informuje, że ma to na uwadze i gdy pojawi się nabór do Lidera to 
wniosek o boisko zostanie zgłoszony do realizacji. 

Pani Mirek Edyta zgłasza problem z telefonami gdzie brak jest zasięgu . 

Pan Wójt informuje, że 2 lub 3 lata temu telekomunikacja podjęła działania o światłowody 
lecz dwóch mieszkańców nie wyraziło zgodę na przejście i tym samym zablokowało 
realizację zadania. 

Pan Marcin Mróz informuje, ze docierają do niego głosy, że bardzo dużo mieszkańców ma 
nieszczelne szamba, dlatego też zwraca się do Pana Wójta z prośbą aby ze strony Urzędu 
Gminy została przeprowadzona kontrola tych szamb. 

Pan Wójt wyjaśnia, że jeżeli ktoś ma nieszczelne szambo to ten fakt musi sprawdzić nadzór 
budowlany. 
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Pan Marek Stanisz podziękował za drogę parking i lampy oraz w imieniu Pana Lelito prosi 
o usunięcie betonu po przystanku. 

Ad.6 Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem dziennego porządku obrad XI sesji Przewodniczący Rady Gminy 
Pan Krzysztof Skraba podziękował za udział i zamknął o godz. 14.45 obrady sesji Rady 
Gminy. 

Protokołowała: B. Kroczek 
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